

SIGNATURE SANDWICHES

السندويشات المميزة



Legendary Chicken Wrap 2.310

Our famous roasted chicken, wrapped with crispy homemade saj bread & garlic sauce served with pickles and curry mayo sauce.

راب الدجاج المشوي

دجاج مشوي ملفوف بخبز الصاج المقرمش وصلصة الثوم، يقدم مع المخلل وصلصة المايونيز مع الكاري.



Mighty Kafta 2.310

Delicious ground beef combined with Lebanese spices, diced onions & parsley with flavored four cheese, tomato and curry mayo.

الكفتة المميزة

لحم مفروم بالتوابل اللبنانية، مع البصل والبقدونس المفروم، والأجبان الأربعة والطماطم وصلصة المايونيز بالكاري.



Tawook Wrap 2.310

Chargrilled tender juicy chicken cubes, sundried tomato, black olives and fresh mint with labneh aioli.

شيش طاووق راب

قطع الدجاج المشوية على الفحم مع الطماطم المجففة والزيتون، تقدم مع النعناع وصلصة اللبنة بالثوم.



Go Green 2.310

Irresistible roasted chicken mixed with our special homemade Caesar dressing, topped with crunchy beef bacon bits, lettuce, rocket leaves & parmesan cheese. Served in our home made healthy green flat bread.

السندويش الأخضر

دجاج مشوي مع صلصة السييزر تقدم مع شرائح مقرمشة من اللحم المقدد والخس والجرجير مع جبنة البارميزان، و تقدم في الخبز الأخضر الصحي.



Philadelphia Shawarma 2.625

Grilled sweet onion in the midst of olive oil, red & green bell peppers, provolone cheese with layered of shawarma and curry mayo.

شوارما فلادلفيا

البصل المشوي الحلو و الغليظة، مع جبنة بروفولون و شرائح الشوارما و صلصة المايونيز بالكاري.